
Zápis z VÝROČNÍ členské schůze ZO ČSV Kladno - 6. 2. 2019 

Slušně navštívená schůze začala se zpožděním a – jak se patří - zatleskáním předsedy. Hned v úvodu byla držena 
minuta ticha za tragicky zesnulého pana hostinského pana Kriváka.  

Přítel předseda dal nejprve hlasovat o programu schůze. Nikdo lepší program nevymyslel.  Pro: všichni, zdrželi se: 
1, proti: 0.  Následovala série referátů bilancujících uplynulý rok 2018. Přítomno bylo 44 členů z 99, tedy množství 
bezpečně usnášeníschopné.  

Zpráva o činnosti v roce 2018 

Přítelkyně Belušová podala zprávu o činnosti v uplynulém roce, kde se přes úvodní statistickou pasáž přehoupla 
do části epické, popisující činnosti v roce 2018 po jednotlivých měsících. Zprávu proložila několika organizačními 
vsuvkami a reklamou na praktický papírový tubus na měl. Mělí lze v tomto tubusu nádherně třepat a tím ještě 
doupravit její sypkou konzistenci. Třepot mělí v kelímcích od jogurtu (obzvláště s látkou místo víčka) je 
nesrovnatelně méně efektivní (a efektní).  Zpráva přítelkyně Belušové bude přílohou tohoto zápisu.  

Zpráva o hospodaření v roce 2018 

Zprávu přednesla přítelkyně Jiroušková. Svěřila se s umírněnou strategií, kdy veškeré investice, jsou vyváženy zisky 
z dotací a dochází tak k rozumnému šetření na případné výdaje v budoucnu. V bodech: Proběhla změna banky. 
Zisk můžeme generovat pouze náhodný, nikoliv soustavný. Přítelkyně již předlouho nosí (přesněji řečeno tahá 
jako kočka koťata) cca čtyřem včelařům dotaci a vyslovuje podiv nad tím, proč o ni vůbec žádali. K finančnímu 
bodu dodal přítel Volek informaci, že nedávno nakoupená technika není majetkem ZO, ale OO.  

Zpráva zdravotního referenta 

Zprávu přečetl se zjevně nespokojeným podtónem přítel Štochl. Stručně řečeno situace se stabilizovala, ale za 
dobrou ji nelze ani při nejlepší vůli považovat. Zpráva bude rovněž dodatkem tohoto zápisu. Virózy se kamarádí 
s roztočem (a naopak).  

Zpráva revizní a kontrolní komise 

Přítel Jirák, dlouholetý a zkušený potvrzovač správnosti hospodaření spolku, opět správnost hospodaření spolku 
potvrdil. Vše sedí. 

Plán činnosti na rok 2019 

Přítel Linhart rozdal plán činnosti v praktické tištěné podobě. Na 20.5. připadá světový den včel, trubců, matek, 
úlů, pláství, rámků a všeho souvisejícího. K tomuto dni se chystá menší brigádka v kolečském Muzeu včelařství. 
Budou ometeny exponáty, vyhnáni pavouci a muzeum bude celkově vylepšeno.    

Různé 

Byla odhlasována odměna webmasterovi ve výši 4.000,- Kč. Pro: všichni, zdrželi se: 0, proti: 0.   

Přítel Pláteník poděkoval (sugestivně, jak to umí) výboru a roztleskal i ostatní. Jeho poděkování se stalo později 
naopak předmětem poděkování předsedy, až vznikla obava, aby se v děkování nezacyklili. 

Další bod schůze - guláš 

Vtom již přítelkyně hospodářka Vendulka se zkušeným grifem přináší talíře s gulášem se čtyřmi. Přítel předseda 
raději vyhlásil přestávku, protože hrozilo, že se přítomní budou věnovat víc knedlíku než řečníku. 



Po přestávce přítelkyně Belušová do-ocenila část včelařů za pomoc při Medových Vánocích. Po informaci 
předsedy, že má právo na nekonečně vysoký počet příspěvků přidala ještě jeden. Ten se týkal otevřeného dopisu 
přítele Hrabáka vyslovujícího se kriticky k soudním sporům a obecně hospodaření vedení Svazu. Přítelkyně 
Belušová sdělila svůj pohled a vyzvala člena RV přítele Plecitého, který udělal totéž. Sdělil mimo jiné, že Svaz 
prohrál prakticky všech 6 vedených soudních sporů. Oba se shodli, že není asi třeba ze situace vyvozovat nějaké 
unáhlené kroky, protože se blíží 11. sjezd a s ním i volby, do nichž lze své názory promítnout.     

Přítel Volek si postěžoval, že včelaři dostatečně nečtou Včelařství. Museli by tam totiž objevit praktické, přehledné 
a skvělé etikety na vzorky, které měly zajistit, aby se vzorky na mor v laboratoři v záplavách „jogurtů“ neztratily. 
Bez jejich použití za to nejde ručit. Lze je ještě přeznačit nebo dát vzorek nový (do 31.3.). Vzorky zkoumané 
v režimu ochranného pásma moru jsou vyšetřovány v jiném režimu, než vzorky v rámci akce Hrrr na mor. 

Přítel Volek seznámil včelaře se skutečností, že současná 70% podpora léčiv má být snížena na 30%. Mimo jiné 
k tomu přispěl fakt, že množí včelaři tuto podporu ani nevnímali jako podporu. Nepropásnout objednávky léčiv 
nyní ještě se 70% podporou. Koluje formulář. Přesto NEPROPADEJME PANICE. 

Přítelkyně Belušová pogratulovala jubilantům, kteří letos budou slavit nějaké to kulaté nebo alespoň 
polokulaté výročí.   

Odhlasovalo se usnesení – navědomívzetí přednesených zpráv a souhlas s nimi. 

Pro: všichni, zdrželi se: 0, proti: 0.  Kverulant se nenašel. 

 

zapsal přítel Jan Červený  


